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Zápis z II – 46. řádného jednání Výkonného výboru České asociace stolního tenisu 

 

 

Datum: 27. 6. 2018 od 13.00 hodin, Sídlo ČUS , Praha 6 

Přítomni: Z. Špaček -  předseda VV, P. Bohumský (od 15.30), N. Endal, J. Brothánek – 

místopředsedové VV 

                  O. Kaucká -  asistentka VV 

Hosté: J. Juřena – člen DR (do 17 hodin), J. Veselka – Rada krajů  

 

VV gratuluje medailistům a medailistkám na MS veteránů v Las Vegas a děkuje za vynikající 

reprezentaci. 

 

VV projednal: 

1) Situaci ohledně LODM v Liberci 2018 v souvislosti se stanovenými počty účastníků a 

plánovaného průběhu akce. 

2) Projekty Krajských svazů na podporu činnosti mládeže v roce 2018. Projekty odsouhlasil 

s výjimkou projektů Zlínského  KSST a Jihomoravského KSST, kde tyto projekty budou vráceny 

k doplnění. K dnešnímu dni nepodaly projekty kraje: Královehradecký a Pardubický KSST. VV 

tímto uzavřel 1. kolo podání žádostí, poslední jmenované dva krajské svazy se mohou 

přihlásit ještě do 30. 8. 2018.  VV vyzývá krajské svazy, které již byly částečně uspokojeny 

možnosti podání dalších projektů. 

3) Připomínky k žebříčku mužů a žen na sezónu 2017/2018. Výkonný výbor schválil dvě změny, a 

to, ženy - Guo Ling 1N a muži - P. Gionis 1N. 

4) Přihlášky českých klubů do evropských pohárů: ženy SKST Hodonín a muži TTC Ostrava 2016 

pro Ligu mistrů, ženy Moravský Krumlov a muži SF SKK El Niňo Praha pro Pohár ETTU. 

5) Problematiku zpracování osobních údajů GDPR. Pověřencem pro ČAST je pan Lukáš Jirsa.  
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P. Bohumský informoval o všech plánovaných činnostech, které budou postupně realizovány 

a doporučovány pro všechny složky v rámci Asociace. VV vydává k tomuto účelu i Směrnici. 

6) Krádež 99 ks tabletů značky Lenovo ze skladu v areálu sídla Asociace na Strahově 

připravených na zavedení on line zápisů ligových soutěží. Případem se intenzivně zabývá 

Policie ČR. Vzhledem k této události budou on-line zápisy zavedeny s účinností od nové 

sezóny v omezené podobě, tj. pro extraligu mužů, extraligu žen, 1. ligu mužů a žen. 

7) Koncepci projektu Všichni za stůl IV, a to na základě prezentace firmy Leemon, která před 

zasedáním VV tento projekt odprezentovala. 

8) Situaci v Superlize a pověřil zastupováním ČAST v této organizaci P. Nedomu, předsedu KVS. 

9) Na základě informace Z. Špačka, stav likvidace „Česká stolnětenisová“. 

 

VV vzal na vědomí: 

1) Informaci J. Brothánka k průběžnému čerpání rozpočtu roku 2018. 

2) Informaci J. Brothánka ke zpracování a odeslání všech smluv na financování SCM, RCM, SPS 

a KTM. V nejbližším možném termínu budou u oboustranně podepsaných smluv uvolněny 

finanční prostředky pro jednotlivá sportovní centra mládeže. 

3) Informaci N. Endala a Z. Špačka z VH APK ze dne 5. června v Praze. Na základě upozornění ze 

strany členů VV ČAST a kontroly a podnětu Dozorčí rady ČAST byl na VH APK schválen 

požadavek na vedení APK k nutnosti uzavření smlouvy o spolupráci s ČAST. 

4) Proběhlou společnou kontrolu VV a DR nad čerpáním rozpočtů všech MČR konaných v roce 

2018. VV konstatuje, že byla značná část rozpočtů nevyčerpána, ale nemělo to vliv na 

snížení kvality těchto mistrovství. VV na základě této skutečnosti přesune ušetřené finanční 

prostředky do jiné kapitoly rozpočtu ČAST po domluvě s DR ČAST. 

5) Informaci Z. Špačka z účasti na volební Konferenci PSST dne 6. 6. 2018. Novým Předsedou 

PSST byl zvolen Miloš Vojáček. Stávající předseda J. Poledne již do vedení krajského svazu 

nekandidoval. 

6) Informaci P. Bohumského z účasti na Konferenci Pardubického kraje dne 12. 6. 2018 ve 

Vysokém Mýtě. 
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7) Informaci P. Bohumského z účasti na Konferenci Karlovarského kraje dne 20. 6. 2018 v 

 Chodově. 

8) Informaci Z. Špačka z účasti na Konferenci Jihomoravského kraje dne 12. 6. 2018 v Brně. 

9) Informaci Z. Špačka z účasti na Konferenci Libereckého kraje dne 15. 6. 2018 v Liberci. 

10) Informaci Z. Špačka z účasti na Konferenci Zlínského kraje dne 18. 6. 2018 ve Zlíně. 

11) Informaci N. Endala z účasti na Konferenci Olomouckého kraje dne 6. 6. 2018 v Olomouci. 

12) Informaci N. Endala z účasti na Konferenci Moravskoslezského kraje  dne 16. 6. 2018. 

13) Informaci Z. Špačka z jednání Výkonného výboru ČOV. Hlavním tématem bylo financování 

sportu v roce 2018 a 2O19, Olympiáda dětí a mládeže v roce 2019 v Liberci, Olympijské 

festivaly v roce 2020 v Brně a v Ostravě. Dále také výpovědi úrazového pojištění ze strany 

ČOV vůči společnosti Kooperativa, neboť MŠMT nesplnilo příslib proplacení veškerých 

nákladů vyplývajících z tohoto pojištění jedinému pojistitelovi (ČOV) všem registrovaným 

sportovcům v České republice. ČOV se tímto krokem dostává do výrazné finanční ztráty. 

14) Informaci Z. Špačka a J. Brothánka z účasti na zasedání předsedů sportovních svazů konané 

dne 6. 6. 2018 v Praze.  Hlavním tématem byla struktura rozpočtu MŠMT na sport pro rok 

2019, vyhlášení a struktura dotačních programů MŠMT pro rok 2019 a velmi složité posílání 

finančních prostředků ,,dolů“, na sportovní kluby stolního tenisu v rámci Asociace či na 

Krajské a Regionální svazy stolního tenisu.  Přítomen byl i kandidát na předsedu Vládní 

agentury pro sport, M. Hnilička, která by měla vzniknout v nejbližším možném termínu. 

15) Informaci Z. Špačka z účasti na VH ČUS  v Nymburce dne 20. 6. 2018. Kromě schvalování 

účetní závěrky za rok 2017 a schvalování rozpočtu pro rok 2018, se na této Valné hromadě 

hovořilo v přímém přenosu ČT i o důsledcích pozdních proplácení dotací pro sportovní 

prostředí ze strany MŠMT v roce 2018, odpovědnost bývalé ministryně MŠMT, a zejména 

nesplnitelné podmínky pro čerpání těchto dotací na rok 2018. 

16) Přípravu ligových soutěží na sezónu 2018/2019. 

17) Informaci N. Endala k přípravám WT Olomouc 2018. 

18) Informaci N. Endala k přípravám MEJ v Ostravě 2019. 

19) Informaci Z. Špačka z komise TMK, informaci P. Bohumského z komise RIK a STK. 

20) Informaci N. Endala a P. Bohumského ke stavu softwaru ,, Program jednotného řízení 

turnajů“. 
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21) Informaci N. Endala k proběhlému ,,Festivalu minipingpongu“ v červnu 2018 v Ostravě. 

22) Informaci N. Endala k přípravě TV projektu na sezónu 2018/2019, i s finanční spoluúčastí 

klubů APK. 

23) Informaci N. Endala k přípravě meetingu Executive Boardu ITTF v srpnu 2018 v Praze, a to 

před turnajem WT v Olomouci. Na pozvání vedení Asociace se bude konat dvoudenní 

zasedání této nejvyšší instituce v rámci světového stolního tenisu. VV konstatoval, že pro 

český stolní tenis to je veliká čest.  

 

VV schválil: 

1) Zápis z II-45. řádného jednání VV ČAST. 

2) Text žádosti hejmanovi  Libereckého kraje týkající se změny počtu účastníků LODM 2019 ve 

stolním tenisu na 2 trenéry, 4 mladší žáky a žákyně a 4 starší žáky a žákyně v Liberci spojené 

s nabídkou podpory od vedení ČAST, Libereckého SST a klubu SKST Liberec. 

3) Podané žádosti krajských svazů na projekty pro sportování mládeže, a to v 1. kole v maximální 

podpoře 100 tis. Kč. 

4) VV schválil možnost navýšení plnění u stávajících projektů jednotlivým krajským svazům. VV 

vyzývá krajské svazy k doplnění stávajících projektů nebo k přihlášení nových projektů. VV tak 

dává možnost poskytnout těmto projektům další finanční podporu. 

5) Projekt RSST Cheb na podporu činnosti mládeže částkou 15 000 Kč. 

6) Projekt RSST Bruntál na podporu činnosti mládeže částkou 15 000 Kč. 

7) Projednal a schválil na návrh Komise mládeže celostátní žebříček mládeže za sezónu 

2017/2018. 

8) Převod financování KTM z původně schváleného TTC Ústí nad Labem na KTM Apollo Ústí n. L. i 

na základě podpory a doporučení z krajského svazu stolního tenisu Ústí nad Labem. 

9) Zaslání oficiální přihlášky na WJC v Hodoníně v roce 2019 s přislíbeným termínem 13. -17. 2. 

2019. VV prodloužil termín na uzavření případného místa konání dalších WJC v roce 2020 a 

dále. Termín se prodlužuje na 31. 8. 2018. 
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10)  Na návrh předsedy KVS nové složení komise KVS:  Petr  Nedoma - předseda, Josef Plachý, 

Tomáš  Vrňák, Josef Braun, Martin Linert, Petr Korbel. 

11) Směrnici č.3 /2018 - ,, Ochrana osobních údajů“. 

12) Koncepci projektu ,,Všichni za stůl IV“, návrh rozpočtu projektu na tento projekt.  

13) Nové složení Mediální komise: Martin Kučera - předseda, J. Odstrčilík, S. Kučera, M. Židík, M. 

Tošenovský a D. Novák. 

14) Rámcový rozpis 29. ročníku Českého poháru. 

15) Rozpis II. stupně 28. ročníku Českého poháru. 

16) Možnost ze strany vedení Asociace oficiálně poděkovat reprezentantům a reprezentantkám, 

kteří končí s aktivní kariérou v reprezentaci ČR a kteří se budou chtít se tak oficiálně rozloučit. 

17) Zaslání oficiální přihlášky na WJC v Olomouci v roce 2019 pro kategorie U13 a U11. 

 

VV uložil: 

1) O. Kaucké: Zajistit informace o plnění a dodržování úkolů vyplývajících ze zasedání VV ČAST a 

předávat je průběžně předsedovi ČAST. 

T: průběžně 

2) J. Brothánkovi (s pomocí J. Veselky): Zpracovat podrobnější metodiku k podávání žádostí 

Krajských a Regionálních svazů stolního tenisu na podporu činnosti mládeže. 

T: 15. 7. 2018 

3) J. Brothánkovi: Zajistit průběžné podepisování smluv s Krajskými a Regionálními svazy ČAST na 

projekty sportování mládeže ve stolním tenisu. 

T: 30. 7. 2018 

4) N. Endalovi: odpovědět panu Bílovi na jeho žádost o proplacení startovného v Poháru ETTU. 

T: 15. 7. 2018 

5) M. Weiningerové: Zajistit přípravné práce na MČR dospělých v roce 2019 a informovat o nich 

průběžně vedení Asociace. 

Průběžně 

6) N. Endalovi: připravit k podpisu dodatek smlouvy se společností Leemon k projektu Všichni za 

stůl, zejména upřesnění navrženého rozpočtu a plnění. 
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T: 31. 7. 2018 

7) N. Endalovi: zaslat na ITTF příhlášky na WJC v Hodoníně a Olomouci.  

T: 31. 7. 2018 

T: 28. 6. 2018 

 

Úkoly z minulých zápisů: 

 

8) Členům VV: Zajistit splnění úkolů a doporučení vyplývající ze zasedání DR. 

9) J. Brothánkovi a Z. Špačkovi: Zajistit pomoc likvidátorovi při likvidaci „České stolnětenisové“. 

10) Z. Špačkovi a J. Brothánkovi: Průběžně informovat členy Asociace, prostřednictvím svých 

webových stránek, o situaci okolo financování Asociace a dotačních programů MŠMT. 

 

 

 

Jednání ukončeno v 18.00. 

Příští zasedání:  25. 7. 2018 v 13.00 Sídlo ČAST, Praha 6, Zátopkova 100/2 

                              29. 8. 2018 v 13.00 Sídlo ČAST, Praha 6, Zátopkova 100/2 

              

Zapsala: O. Kaucká 

Schválili: J. Brothánek, N. Endal, P. Bohumský, Z. Špaček 


